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Amplă acțiune de igienizare pe
strada Semănătorului din
Constanța!

Peste 100 de locuitori de etnie rromă au
participat, miercuri, 10 aprilie, la curățenia de
primăvară, în cadrul celei de-a opta ediții a
campaniei „Curățăm Constanța Noastră”, în
cartierul Anadalchioi. Oamenii au strâns gunoaiele,
au măturat, au văruit bordurile, stâlpii și gardurile.
Mai mult, în perioada următoare vor planta și 20 de
pomi fructiferi. Dar acțiunile lor nu se opresc aici.
Familiile care locuiesc pe strada Semănătorului și
pe Intrarea Câmpului și-au luat angajamentul ferm
în fața reprezentanților municipalității constănțene
să facă și să mențină curățenia în propriile locuințe,
să respecte normele de conviețuire, să nu tulbure
ordinea și liniștea publică, să nu mai crească
animale sau să folosească atelaje hipo. Toate
aceste măsuri au fost luate după mai multe întâlniri
pe care cetățenii de pe cele două străzi le-au avut
cu reprezentanții Primăriei Municipiului Constanța,
ai Regiei Autonome de Exploatarea a Domeniului
Public și Privat, ai Direcției Generale Poliția Locală
și ai Direcției Generale de Asistență Socială. De
asemenea, reprezentanții DGAS au făcut mai multe
anchete sociale, i-au îndrumat și ajutat să depună
cereri pentru locuințe sociale, i-au consiliat în
privința înscrierii copiilor la școală, a evitării
abandonului sau a vaccinării.

De ce se aprind luminile din
Mamaia chiar și ziua

Pentru pregătirea sezonului estival, Primăria
Municipiului Constanța, prin SC UTI Group, execută
lucrări de verificare, întreținere și mentenanță a
sistemului de iluminat public de pe promenada
Mamaia. Probele și verificările se efectuează până
vineri, în intervalul orar 08:00 – 16:00, fapt pentru
care iluminatul public va fi aprins în acest timp, pe
tronsoane.

Negocierile privind poziţia de
procuror-şef european au fost
anulate

Cea de a patra și ultima rundă de Negocieri
privind poziţia de procuror-şef european programate
pentru azi nu au mai avut loc loc, fiind anulate, iar
dacă nu vor fi reluate până pe 18 aprilie, ele vor fi
amânate până după alegerile europarlamentare din
26 mai.

Echipa PE şi Consiliul UE ar fi trebuit să aibă,
miercuri, a patra rundă de negocieri, cu privire la
candidaţii pentru şefia Parchetului European.
Consiliul Uniunii Europene a reiterat, săptămâna
trecută, susţinerea pentru numirea francezului Jean-
Francois Bohnert în funcţia de procuror-şef
european, a anunţat instituţia, semnalând că
negocierile ar putea fi transferate viitoarei legislaturi
a Parlamentului European.

În replică, echipa de negociere a Parlamentului
European a cerut Consiliului UE, la cea de-a treia
rundă de negocieri să îşi reconsidere poziţia faţă de
candidatul Laura Codruţa Kovesi pentru funcţia de
procuror-şef european.

În urma unui vot secret, în luna februarie,
Comisia LIBE a selectat-o pe Laura Codruţa Kövesi
pe primul loc în lista de candidaţi pentru postul de
procuror-şef european. Rezultatul a fost: Laura
Codruţa Kovesi - 26 de voturi, Jean-François
Bohnert (Franţa) - 22 voturi, iar Andrés Ritter
(Germania) - 1 vot. Kovesi a fost preferată anterior
şi în Comisia CONT.

În schimb, în urma votului reprezentanţilor
permanenţi ai statelor în Consiliul Uniunii Europene,
Jean-François Bohnert s-a clasat, cu 50 de puncte,
pe primul loc pe lista pentru desemnarea
procurorului-şef european, fiind urmat de Laura
Codruţa Kovesi, din România, şi de germanul
Andres Ritter, ambii cu câte 29 de puncte.

Pe scurt.

În ședinta Senatului
din 10 aprilie,
senatorul PSD

Ștefan Mihu a făcut o
declarație politică despre
repatrierea rezervei de aur
a României. Declarația
senatorului constănțean a
venit în urma votului pozitiv
al Senatului, în calitate de
prim for sesizat care a
adoptat proiectul legislativ
ce prevede ca Banca
Națională a României
(BNR) să repatrieze 91,5%
din aurul depozitat de
România în străinătate,
respectiv aproape 56 de
tone de aur. 

„După cum este
cunoscut, la ședința din 1
aprilie, Plenului Senatului a aprobat, cu
o majoritate consistentă, proiectul de
lege referitor la modificarea și
completarea legii nr 312/2004 privind
Statutul Băncii Naționale a României,
cu referire concretă la Raportul pe care
această instituție are responsabilitatea
să-l adreseze Parlamentului și
Guvernului, în situații de risc deosebit
legate de rezervele internaționale,
inclusiv de aur ale țării noastre.
Raportul ar trebui să includă și
recomandările BNR privind politicile
guvernamentale macroeconomice
necesare pentru preîntâmpinarea sau
remedierea unor asemenea posibile,
dar, evident, nedorite evenimente. În
același timp, modificările și
completările legislative aduse prin
Legea adoptată de Plenul Senatului

vizează și criteriile de depozitare a
rezervelor de aur ale României, in mod
expres cuantumul maxim din cantitatea
totală de aur, care poate fi depozitată
în străinătate. Subscriu în totalitate la
argumentele / expunerea de motive
care au însoțit proiectul de lege, potrivit
cărora „nimic din situaţia economică a
României nu mai justifică păstrarea
unei asemenea cantităţi de aur ca
rezervă în străinătate, cu costurile
aferente, deloc de neglijat, în condiţiile
în care această rezervă poate fi
păstrată şi suplimentată, în mod
corespunzător, în depozite din ţară”.
Apreciez, în același timp, că
repatrierea rezervei de aur a țării ar fi
în măsură să ofere argumente
pertinente privind capacitatea țării
noastre de a-și păstra, garanta și

securiza prin propriile forțe
integralitatea propriilor
rezerve de aur! În egală
măsură, demersul repatrierii
aurului românesc ar aduce
un plus de credibilitate și
prestanță României și
statutului ei pe plan
internațional, putând fi
perceput, daca vreți, drept
un gest politico-diplomatic
semnificativ de afirmare a
independenței și
suveranitații naționale, fără
a aduce atingere, prin
aceasta, in niciun fel, ideii
de păstrare a activelor
financiar-bancare românești
în bănci de prestigiu situate
în afara teritoriului național.
Permiteți-mi să

concluzionez, menționând poziția de
data recentă a unei persoane deosebit
de avizate în domeniu, am numit
Guvernatorul BNR. Astfel, intr-o
intervenție publică a domniei sale, din
2 aprilie a.c., subsecventa deci
aprobării in Senatul Romaniei a legii la
care am facut referire, Guvernatorul
BNR a ținut să precizeze ca deși nu
poate să vorbească in numele
Consiliului de Administraţie al BNR
„înclina, personal, da” față de inițiativa
legislativă respectivă, adaugând, în
continuare, că „scopul rezervei,
inclusiv cea de aur, este să dea
credibilitate”, iar „pentru aducerea
aurului românesc în țară nu este
nevoie de o lege, ci doar de acordul
Parlamentului””, se arată în declarația
senatorului Ștefan Mihu.

Declarație politică, după votul pozitiv al Senatului privind readucerea aurului în țară

Senatorul Mihu: „Repatrierea
aurului aduce un plus de
credibilitate României”

Candidatul independent la europarlamentare George Simion: 

„Constanța este un plămân economic 
atrofiat de mediul politic”

Candidatul independent la
alegerile europarlamentare George
Simion a ajuns la Constanța. Cu
această ocazie, Simion a declarat că
orașul Constanța este un plămân
economic atrofiat de mediul politic,
punctând inclusiv faptul că la
exercițiul militar SEA SHIELD 19 care
se desfășoară în prezent Forțele
Navale participă cu niște epave. „Este
bine să iei din banii care vin din Port,
e bine când faci afaceri cu eoliene,
dar nu te gândești să construiești
nave, să dezvolți Năvodariul,
Mangalia, piloni importanți pentru țara
asta. Faptul că nu se investește în
turismul din Constanța, faptul că
plajele noastre nu sunt exploatate
cum trebuie, arată că suntem conduși
de oameni mici. Dacă nu se
investește în turism, în maximizarea
pe termen lung a zonei litorale pe
care o avem toți românii o să avem o
cursă pe zi de pe aeroportul

Constanța. Dacă nu avem planuri ca
România să fie mare, normal că o să
mergem din rău în mai rău. Sunt
candidați la aceste alegeri un fost
președinte, doi foști premieri, cel mai
bine să îi întrebăm pe constănțeni: ce
au făcut pentru Portul Constanța? Au
construit corvetele? Vin aici în
nesimțire în campaniile electorale să
vorbească despre lucrurile pe care nu
le-au făcut și încă le promit!”, a spus
George Simion.

În ceea ce privește planurile sale
în cazul în care va fi ales, Simion a
declarat că va înființa, la fel ca în
toate celelalte județe, cabinete de
europarlamentar unde românii pot fi
consiliați gratuit pentru obținerea de
fonduri europene, fiind astfel evitate
comisioanele firmelor de consultanță.
„Vreau să fac câte un birou de
europarlamentar în fiecare județ,
chiar și aici în Constanța, unde
oamenii să vină să primească

consultanță pentru obținerea de
fonduri europene, fără a li se cere
bani”, a declarat Simion. „George
Simion este autorul mesajului
„Basarabia e România”. Candidează
independent la alegerile
europarlamentare deoarece
consideră că toate partidele politice s-
au compromis și românii nu se mai
simt reprezentați de nicio formațiune.
George Simion spune adevăruri
ascunse sub preș de grupuri de
interese: clasa politică i-a alungat pe
români peste hotare, a scos istoria
națională din școli, a vândut aurul de
la Roșia Montană, a defrișat ilegal
pădurile, a aservit mass-media, a
distrus capitalul românesc, industria
și agricultura, i-a trădat pe românii din
Harghita, Covasna, Cernăuți și Timoc,
a vândut petrolul și gazele țării pe
nimic”, au spus reprezentanții echipei
sale de campanie, într-un comunicat
de presă.


